

# 隐私政策 Privacy Policy

最后更新：2022 年 12月9日

Last updated: December 9, 2022

北京云量互动科技有限公司（以下简称“云量互动”、“我们”、“我们的”）承诺尊重您的隐私和选择。隐私政策强调了我们根据您与云量互动的关联以及处理活动的性质根据适用的数据隐私法规收集和处理的个人信息的隐私惯例。

Beijing Mightytech Technology Co., Ltd. (hereinafter referred to as "Mightytech", "We", "Our") promises to respect your privacy and choices. The Privacy Policy emphasizes our privacy practices for personal information collected and processed in accordance with applicable data privacy legislation based on the association of your interactions with Mightytech and the nature of processing activities.

## 一. 收集和使用个人信息

### 1. Collection and Use of Personal Information

用户在使用相关服务的过程中，可能需要填写或提交一些必要的个人信息。如用户提交的信息不完整或不符合法律法规的规定，则用户可能无法使用本服务或在使用本服务的过程中受到限制。

In the process of using relevant services, users may need to fill in or submit some necessary personal information. If the information submitted by the user is incomplete or does not comply with laws and regulations, the user may not be able to use the service or be restricted in the process of using the service.

### 1. 个人信息包括：

#### 1. Personal information includes:

(1) 您使用相关服务提供的信息，包括您在网站上提供的电子邮件、订阅 ID 等信息。

(1) Information you provide to use relevant services, including email, subscription ID and other information you provide on the website.

(2) 关于您的计算机以及您访问和使用本网站的信息，例如您的互联网协议 (IP) 地址、您计算机的操作系统和浏览器类型以及通过 cookie 收集的信息。

(2) Information about your computer and your access to and use of this website, such as your Internet Protocol (IP) address, your computer's operating system and browser type, and information collected through cookies.

2. 使用您的个人信息：

2. Use of your personal information:

(1) 创建您的用户 ID.

(1) Create your user ID.

(2) 提供更好的可用性、故障排除。

(2) Provide better usability and troubleshooting.

(3) 提供相关产品服务。

(3) Provide related products and services.

## 二、您的信息安全

### II. Your Information Security

尊重用户个人信息的私有性是云量互动的一贯制度，云量互动将采取技术措施和其他必要措施，确保用户个人信息安全，防止在本服务中收集的用户个人信息泄露、毁损或丢失。在发生前述情形或者云量互动发现存在发生前述情形的可能时，云量互动将及时采取补救措施并告知用户，用户如发现存在前述情形亦需立即与云量互动联系。

Respecting the privacy of users' personal information is the consistent policy of Mightytech, and we will take technical measures and other necessary measures to ensure the security of users' personal information and prevent the leakage, damage or loss of users' personal information collected in this service. When the aforementioned situation occurs or Mightytech finds that there is a possibility of the aforementioned situation, we will take remedial measures in a timely manner and inform the user, and the user needs to contact Mightytech immediately if the aforementioned situation is found.

云量互动未经用户同意不向任何第三方公开、 透露用户个人隐私信息。但以下特定情形除外：

Mightytech will not disclose the user's personal privacy information to any third party without the consent of the user. However, the following circumstances are excluded:

(1) 云量互动根据法律法规规定或有权机关的指示提供用户的个人隐私信息。

(1) Mightytech may provide users' personal privacy information in accordance with laws and regulations or the instructions of competent authorities.

(2) 由于用户将其个人信息告知他人或与他人共享使用相关服务，由此导致的任何个人信息的泄漏，或其他非因云量互动原因导致的个人隐私信息的泄露；

(2) Any leakage of personal information caused by the user's personal information being provided to others, or shared with others to use related services, or other personal privacy information leakage not caused by Mightytech;

(3) 任何由于黑客攻击、电脑病毒侵入及其他不可抗力事件导致用户个人隐私信息的泄露；

(3) Any leakage of users' personal privacy information due to hacker attacks, computer virus intrusion and other force majeure events;

除上述事项外，如未取得用户事先同意，云量互动不会将用户个人隐私信息用于任何其他用途。

Except for above mentioned, without the prior consent of the user, Mightytech will not use the user's personal privacy information for any other purpose.

### 三、数据保留时间

#### 3. Data retention period

云量互动存储您的个人数据的时间不会超过实现收集您的数据的目的所绝对必要的时间。我们对个人数据使用以下保留期限：365 天或在协议期限内，除非法律要求更长的保留期限或出于直接相关的合法商业目的。

Mightytech will not store your personal data longer than time necessary to achieve the purpose for which your data was collected. We retain personal data for the following

retention periods: 365 days or for the duration of the agreement, unless a longer retention period is required by law or for a directly related legitimate business purpose.

#### 四、隐私政策更新

#### IV. Privacy Policy Updates

云量互动可能会在需要时更改数据隐私惯例并更新本隐私声明，并将在网站上提供。但我们保护网站用户隐私的承诺将继续存在

Mightytech may change data privacy policy and update this Privacy Statement as needed and will make it available on the website. But our commitment to protect the privacy of website users will continue .

#### 五、联系方式

#### 5. Contact Information

联系人：徐梓豪 电子邮件：[xuzh@mightytech.cn](mailto:xuzh@mightytech.cn)

Contact: Zihao Xu Email: [xuzh@mightytech.cn](mailto:xuzh@mightytech.cn)